
 

 

Zápis č. 7/2019 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 18. 12. 2019 
 

Přítomni:  

 Komora akademických pracovníků:                   Mgr. Jakub Pátek, Ph.D.  
Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 
Mgr. Jan Musil, Ph.D. 
Mgr. Josef Märc 

 

 Studentská komora:     Mgr. Gabriela Šilhavá 
Bc. Tomáš Švestka 

                                         Ondřej Černý 
                                                                                                                                                     

 Hosté:     prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
Mgr. Jiří Koumar, Ph.D. 
Mgr. Táňa Šimková, Ph.D. 
Mgr. Tomáš Velička, Ph.D. 
 

 Omluveni:                                                                   Mgr. Barbora Řebíková, Ph.D. 
Mgr. Michal Jirman 

 
 
      

Program: 

1. a) Projednání akreditačního spisu Bc. SP Archivnictví a spisová služba 

b) Projednání akreditačního spisu Bc. SP Dokumentace památek 

2.  Diskuze nad změnou Volebního řádu FF UJEP 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D., předseda senátu, přivítal přítomné a konstatoval, že senátoři jsou 

v usnášeníschopném počtu. 

 

Bod 1a 

Mgr. Tomáš Velička, Ph.D., garant Bc. SP Archivnictví a spisová služba, představil přítomným senátorům 

akreditační spis výše jmenovaného studijního programu. 

 

Usnesení 

AS FF UJEP projednal dle §27 odst. 2, písm. a zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

předložený akreditační spis.                                                                                                                                     

(ano – 7, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

 

Bod 1b 



Mgr. Táňa Šimková, Ph.D., garantka Bc. SP Dokumentace památek, představila přítomným senátorům 

akreditační spis výše jmenovaného studijního programu. 

 

Usnesení 

AS FF UJEP projednal dle §27 odst. 2, písm. a zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

předložený akreditační spis.                                                                                                                                     

(ano – 7, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

Bod 2 

S ohledem na průběh posledních voleb do AS UJEP, kdy příslušný předpis (Volební řád AS FF UJEP), podle 

kterého byly volby organizovány, je možné vykládat různě a volby tak neproběhly zcela bez komplikací. Tuto 

nejednoznačnost potvrdil i rozbor právního oddělení UJEP. Naskytla se tak otázka, zdali by nebylo dobré 

příslušné pasáže řádu zpřesnit. Přítomní senátoři vedli diskusi nad možnými změnami Volebního řádu AS FF 

UJEP. Shodli se na důkladném prostudování řádu (nejen dané sporné pasáže) do příštího zasedání, kde by 

případné změny zanesli. Paní děkanka upozornila, že změny bude nutné konzultovat s univerzitním právníkem a 

následně nechat dokument schválit AS UJEP. 

 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 

 

 

 


